
Interpelace: řešení skládky Motol 

Na koho: radní MČ Praha 5 Milan Vrkoč 

Vážený pane radní, 

Před komunálními volbami jste poukazoval na nebezpečnost „Motolské 

skládky“. V minulém volebním období jsem vytvořil pracovní skupinu složenou 

z odborníků, zastupitelů koaličních i opozičních. Tato skupina vytvořila prvotní 

plán potřebných kroků, vyžádala stanoviska dotčených institucí. Vy sám jste 

deklaroval, že budete postupovat podobným způsobem a transparentně. 

Bohužel však žádná podobná skupina nebyla vytvořena, pokračuje pouze 

monitoring skládky.  

Nedávno mě na sociálních sítích překvapila informace: „Mám velkou radost, že 

se o motolskou skládku zajímá i Poslanecká sněmovna. Respektive předsedkyně 

výboru pro životní prostředí Jana Krutáková.  

S celou problematikou jsem jí společně s Lukášem Tůmou (vedoucí OSP) 
seznámil přímo na skládce a co je skvělé pro celou Pětku? Nabídla nám pomoc 
při budoucím řešení! “ 
 
Podle tohoto příspěvku vypadá, že máte o sanaci skládky jasno a již hledáte 
konkrétní pomoc.  
Rovnou otevřeně říkám, že interpelací v podobném duchu se obracím i na 
ministra pro životní prostředí.  
 

Mé dotazy: 

1. Jaké konkrétní kroky jste v tomto volebním období podnikl ve věci řešení 

skládky Motol, jaká konkrétní jednání jste na toto téma vedl? 

2. O jaké konkrétní pomoci jste jednali s paní Krutákovou, předsedkyni 

sněmovního výboru pro životní prostředí? 

3. Motolskou skládku navštívila na základě vašeho pozvání nebo se jednalo 

o její iniciativu? 

Prosím o písemnou odpověď 

 

Lubomír Brož 

 

https://www.facebook.com/janakrut?__cft__%5b0%5d=AZVr4scMr_MQd-RTkqJQYYjng41mb-SUmwBYEbANNsvbWVSQZORtM2eKXjIStUOMX51ntKxbvKibevzavD7bKXutqqIKtemp6n91mbS_kfUyGV7frm5dSem36cJ56tDJeQ3nRVg0ERGlCPw_fI5vyCP5TuQLLD05o-vZqwzmFV6CpZ1JEWmycanYVLSvRrPXUJY&__tn__=-%5dK-R

